
Concept  

Verslag Algemene Ledenvergadering van de Energiecoöperatie Energiek Schiedam   
 

Datum:24-05-2023 

Aanvang:  20 uur 

Locatie: de Erker 

 

Aanwezig 14 leden (zie bijlage) 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de Kas Controle Commissie niet op tijd 

bij elkaar is kunnen komen. De KCC komt 26-05-2023 bij elkaar. Hij stelt voor agendapunt 3 

wel te handhaven, maar alleen voor informatieve vragen. In de eerst volgende ALV kan dan 

het Financiële verslag worden vastgesteld en kan dechargeverlening plaatsvinden. 

De vergadering stemt hiermee in. 

Verder deelt de voorzitter mee dat het verslag van de ALV van 27-04-2022 nog niet is 

besproken. Ook dat verslag zal de eerst komende ALV worden geagendeerd, gelijktijdig met 

het onderhavige verslag. 

Ook deelt de voorzitter mee dat de ALV van 23-11-2022 een informatieve ALV was waarvan 

geen verslag is gemaakt. Abusievelijk is onder punt 2 het verslag van de vorige ALV 

geagendeerd. Dit agenda punt komt te vervallen. 

Tenslotte meldt de voorzitter dat Marco de Laat (penningmeester) ziek is, en vooralsnog niet 

in het bestuur zijn werkzaamheden kan uitvoeren. Krispijn zal de taak van penningmeester 

voorlopig weer gaan vervullen. 

 

 

2. Verslag vorige ALV (informatieve ALV van 23-11-2022) : dit agenda punt is vervallen. 

 

3. Financieel jaarverslag 

Krispijn meldt dat er het Financieel Verslag nog moet worden aangepast naar aanleiding van 

de bespreking in het bestuur. Betreft een beperkte correctie. Ook zullen er nog wat 

aanpassingen worden gedaan i.v.m. leesbaarheid. Ook zal de bespreking in de Kas Controle 

Commissie mogelijk nog tot wat aanpassingen leiden. 

Met betrekking tot Zon op Wennekerpand geeft Krispijn aan dat er een reservering is 

opgenomen omdat hij er van uitgaat dat een gedeelte van de SDE subsidie zal moeten 

worden terug betaald (ivm de huidige hogere energieprijzen). 

Voor de Erker licht Krispijn toe dat dit project met winst draait. Wel is het jammer dat de 

“zonnedelers” maar een beperkt rendement hebben ontvangen. Dat komt door …. 

Bas van de Bosch zou voor toekomstige financiële verslagen graag wat meer toelichting willen 

bij substantiële verschillen met vorige jaren. Ook mist hij een goede beschrijving van de 



mogelijke risico’s en vraagt hij aandacht voor het meerjarenperspectief (meerjarenbegroting 

bijvoegen). Krispijn zegt dit toe. 

Voor het overige heeft de ALV geen vragen. 

Zoals onder 1 is aangegeven zal het aangepaste financiële verslag in de eerstkomende ALV ter 

goedkeuring worden voorgelegd. 

 

4. Jaarplan 2023-2024 

Alexander vat nog even de belangrijkste ontwikkelingen samen: 

-Er is een toenemende aandacht, ook in de gemeente Schiedam voor aanpak Energie 

armoede. Daar spelen wij geen echte rol. Maar onze energiecoaches ondersteunen waar dit 

wordt gevraagd. 

-Samen met OM nieuwe energie willen we een rol gaan spelen in het tot stand brengen van 

een lokale energie gemeenschap (“local for local”). 

-De samenwerking met de andere energie coöperaties in de regio komt steeds meer van de 

grond. 

 

Rob Tas vraagt aandacht voor lange(re) termijn ontwikkelingen. Wat gebeurt er met plaatsing 

warmte pompen, hoe gaat de uitrol van het warmtenet plaatsvinden? 

Cor Noordergraaf en Bas van de Bosch pleiten voor heldere focus (niet te veel uitwaaieren). 

Baki Cimtay stelt voor meer actief contact op te nemen met bedrijven voor benutting daken 

tbv zonnepanelen. Bijv. door het huren van dakoppervlakte.                                                     

Deze opmerkingen zullen in het jaarplan worden verwerkt. 

 

Wat betreft Wind op Vijfsluizen geven Dolf Bierhuizen en Huib Sneep aan dat naar 

verwachting eind dit jaar de Omgevingsvergunning zal worden aangevraagd. 

 

De vergadering stemt in met het jaarplan. 

 

5. Herfinanciering Zon op Wenneker pand 

De vergadering is positief over het voorstel om tot herfinanciering over te gaan. Men stemt 

hiermee van harte in. 

 

6. Rondvraag 

Geen opmerkingen. 

Om 22 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 


